
Odpowiedź GDDKiA na stanowisko Wójta
Gminy Grudziądz w sprawie Drogi
ekspresowej S5
Szanowni Państwo poniżej publikujemy odpowiedź GDDKiA na stanowisko Wójta Gminy Grudziądz w
sprawie Drogi ekspresowej S5 o którym pisaliśmy 28.10.2022 roku.

Link do artykułu z dnia 28.10.2022 roku :

https://grudziadz.ug.gov.pl/artykul/43/4421/stanowisko-wojta-gminy-grudziadz-w-sprawi-
-pism-wysylanych-do-mieszkancow-przez-firme-trakt-w-zwiazku-z-budowa-drogi-ekspresowej-s5

Odpowiedź GDDKiA :
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